
Vesipallon Ydinryhmän kokous ma 8.1.2025 klo 18.00 

Teams 

Nimi Taho Kutsuttu Paikalla 

Reija Häkkinen Uimaliitto X X 

Anni Aikala Uimaliitto X X 

Pasi Salonen Uimaliitto X  

Juha Turunen Uimaliitto X  

Marjokaisa Ryhänen Cetus X X 

Joni Kortteus JySa X X 

Teemu Turunen KuUS X  

Anna Väisänen UiTa X  

Tomas Saariketo Sentterit X  

Teppo Lehtinen Keravan Uimarit X  

Kalle Nousiainen Tuomarit X  

Rim Arslangaliev TU X X 

Antti Ruohonen Vanders X  

Kim Johnsson Kuhat X X 

 

Asialista 

1§ Maajoukkueiden asiat 

- Junioreiden PM mahdollisesti järjestettäisiin Latviassa 
- Suomi on valmis järjestämään Espoossa 
- Halutaan mukaan myös U16 -tyttöjen turnaus  

 

Suomi-Ruotsi –liigan yhteistyön käynnistäminen 

- Otettava palaveri Ruotsin kanssa onko siitä kiinnostusta 
- Heitä kiinnostaa naisten tilanne Suomessa ja kuinka sen saisi yhdistettyä  
- Esim. 2 turnausta ja final four 
- Vastakkaiset pelit maan sisällä voisi laskea myös osaksi maiden omia sarjoja  

 

Maajoukkueasiat 

- Ensi viikon tiistaina on maajoukkuevalmentajien yhteinen tapaaminen. Käydään 
läpi maajoukkuevalmentajat 

- Haku maajoukkuevalmentajille ja joukkueenjohtajille U16, U18 pojat, U16 tytöt, 
ja naiset ja miehet 



- Käydään läpi maajoukkueeseen valmistautuminen 
- EM-turnaus U18 –vuotiaille 
- Naiset ja miehet EU Nations 
- Nuoret PM-turnaus 
- Maajoukkueiden budjetti on pieni ja sitä jaetaan eri joukkueille. Se joukkue, joka 

lähtee EM-turnaukseen, saa isoimman osan potista. Maajoukkueiden 
valmentajat ja/ tai joukkueenjohtajat voivat myös hakea joukkueille sponsoreita  

- Reija laittaa Kimille maajoukkuevalmentajien perehdytysmateriaalin ja 
pelaajasopimuksen 

- Joukkueenjohtaja-asiat – toivotaan, että joukkueille saataisiin jotenkin 
joukkueenjohtajat mukaan 
 

2§ Sarja-asiat 

Sarjamääräykset 

- Sarjamääräykset on hyväksytty mutta Annilla ei ole vielä viimeisintä versiota 
- Anni tekee yhteenvedon siitä mikä säännöissä on muuttunut, tehdään siitä myös 

somepostaus 

MSM-finaalit 17.-8.5. ja seuraava tai sitä seuraava viikonloppu 

- Meillä ei ole tiedossa missä ja milloin Nordic league –loppupelit pelataan 
- Final8 –turnaus  

 

 

3§ Tuomariasiat 

Tuomareiden nimeäminen 

- Kalle on rekrytoitu tuomareiden nimeämiseen 
 

Tuomarifoorumi Antin ja Jarkon pitämänä 

- Edelliseen verrattuna toivotaan enemmän porukkaa 
- Samoja asioita voisi myös kerrata 
- Varmistetaan onko Jarkko ja Andy käytettävissä tähän 
- Voisiko käyttää samaa materiaalia 
- Miten saataisiin ihmiset kiinnostumaan näistä aiheista? 
- Tuomareille, valmentajille ja pelaajille 

 



Vesipallon neuvottelupäivät  

- 5.4. U18 Pirkkolan turnauksen yhteydessä klo 13.00 
- Seuraavan vuoden tuomarifoorumien ajankohdat ja neuvotellaan sisällöistä. 

Mietitään kuinka saadaan uusia tuomareita jatkuvasti koulutuksiin ja hyödyt 
järjrstetyistä foorumeista meille käyttöön 

 

SM-viikko 

- SM-viikon suunnittelu jatkuu, ensi viikolla on seuraava palaveri 
- Finaalit tullaan todennäköisesti televisioimaan, finaalit pitää saada suunnilleen 

tuntiin mahtumaan 
- Kun pelataan Leppävaaran maauimalassa, allasta käytetään samaan aikaan 

myös triathloniin 
- Pelit ovat pe iltana, la iltana ja sunnuntaina. Paikallispelejä voitaisiin pelata 

enemmän perjantaina, jotta pitkänmatkalaisia saataisiin yöpymään vain yhden 
yön 

 

Seurojen kuulumiset 

- Turussa nousevat hinnat vuoden alussa, joka vaikuttaa vähän siihen kuinka 
harjoitellaan 

- Jyväskylässä hinnat nousevat ALV:in verran. Pari ihmistä tuli armeijasta ja pari 
meni armeijaan. 

- Espoossa ollaan vähän jännityksessä sen suhteen mitä uimahallille käy. 
Kaupunki nosti allasajan hintaa, mutta eniten yli 20-vuotiaiden hintoja.  


